## الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع GULF NAVIGATION HOLDING PJSC

التاريخ: 2025/07/14 المرجع: GNHGroup-NM/2025/BS/553

> الى: سعادة / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة

## <u>إتمام عملية الاكتتاب في</u> السندات الإلزامية التحويل بنجاح

يسر شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع ("الشركة") أن تعلن عن الإتمام الناجح لعملية الاكتتاب في السندات الإلزامية القابلة للتحويل إلى أسهم ("السندات")، والتي تم طرحها للمساهمين المؤهلين ، حيث تجاوزت حصيلة الاكتتاب 520 مليون درهم إماراتي، متخطيةً الهدف المحدد البالغ 500 مليون درهم، مما يعكس ثقة المساهمين في استراتيجية الشركة وآفاقها المستقبلية.

وبناءً عليه، تؤكد الشركة ما يلي:

- تم اغلاق عملية الاكتتاب في السندات رسميا.
- لن يتم فتح نافذة الاكتتاب للشريحة الثانية المخصصة لكبار المساهمين،
  إذ تم جمع كامل المبلغ المطلوب من الشريحة الأولى.
- سيتم تحويل السندات إلى أسهم في أو قبل 29 أكتوبر 2025، وفقاً لشروط التعميم الذي تم نشره بتاريخ 19 يونيو 2025.

وتتقدم الشركة بخالص الشكر والتقدير لجميع المساهمين الذين شاركوا في عملية الاكتتاب، مؤكدةً التزامها المستمر بالشفافية، والامتثال التنظيمي، و وتعزيز القيمة طويلة الأجل للمستثمرين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ، ، ،

نادرمقبل مدير علاقات المستثمرين الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

الخليج للملاحـة القــابــضة ش،م.ع GULF NAVIGATION HOLDING PJSC P.O Box 49651, Dubai - UAE (A1)

Date: 14/07/2025 Ref: GNHGroup-NM/2025/BS/553

To: H.E. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market UAE – Dubai

## Successful Completion of Mandatory Convertible Bond Offering

Gulf Navigation Holding PJSC (the "Company") is pleased to announce the successful completion of the subscription for its Mandatory Convertible Bonds (MCBs) offered to eligible shareholders. More than AED 520 million was raised during the subscription window, exceeding the target amount of AED 500 million. This strong investor response reflects shareholders' confidence in the Company's strategic direction and future prospects.

Accordingly, the Company confirms the following:

- The MCB subscription process is now officially concluded.
- The second tranche for major shareholders will not be opened, as the required capital was fully raised during the first tranche.
- The allocated MCBs will be converted into shares on or before 29 October 2025, in line with the approved terms.

The Company extends its sincere thanks to all participating shareholders and reaffirms its ongoing commitment to transparency, regulatory compliance, and long-term value creation.

Sincerely yours,,,

Nader Muqbel Director of Investor Relations Gulf Navigation Holding PJSC



GULF®



www.gulfnav.com